
SiMWËii
El proppassat dia 18 d ’octubre es va publicar al Diari Oficial de la Generalitat 

de Catalunya l ’acord adoptai per la Comissió d ’Urbanisme de Girona relatiu a l ’apro
vació definitiva de les Normes Subsidiàries de Planejament Urbanistic de Quart.

A m b la publicado de l ’acord, la normativa urbanística esdevé vigent i executi- 
va, tot constituint l ’últim acte d ’aprovació de les Normes Subsidiàries.

En el mes d ’abril de 1988 l ’Ajuntament va emetre una circular en la que s ’as- 
senyalava o establia els passos administratius necessaris per arribar a l ’aprovació 
definitiva de les esmentades Normes. En aquest sentit, la informado, explicado del 
contingut i significai dels acords presos pel Pie de l ’Ajuntament al llarg de la trami
tado  administrativa o procediment emprat en l ’aprovació de les Normes ha estât, 
cree, el màxim de transparent.

A m b anterioritat a l ’aprovació inicial de les Normes Subsidiàries es mantingue- 
ren vàries reunions amb els veins i especialment amb elspropietaris de terrenys afec
táis a f i  i efecte de recollir les seves opinions i suggeriments per tal de perfilar les 
directrius de les Normes. Posteriorment a l ’aprovació inical s ’obri el période d ’in- 
form ació pública, atenguent-se de form a individual a tothom que volia recabar la 
màxima informado. Les propostes i al.legacions formulades dels particulars van ès
ser contestades, encara que si bé, de form a genèrica. Prèvia aprovació provisional 
es va trametre tot I’expedient jun t amb les al.legacions a la Comissió d ’Urbanisme 
de Girona pel seu examen, estudi i aprovació definitiva.

L ’actuado municipal en la redacció i elaborado de les Normes Subsidiàries ha 
estât encaminada per una banda, en donar un petit creixement ais nuclis de poblado  
de Quart, Palol d ’Onyar i La Creueta i, per altre banda, la creado d ’una zona in
dustrial que, sens dubte, per la seva proximitat geogràfica amb la capital de la pro
vincia i per la facilitai comunicativa a nivell d ’infraestructura viària: futura variant, 
l ’A-7, la C-250, obtindrà els résultats desitjats.

En definitiva, l ’intenció i ànim ha estât en tot moment no perdre l ’esperit de 
poble, évitant, dones, un augment desmesurat de pob lado  però s í que es vagi incre
m e n ta l paulatinament, tot potenciant les zones de ciutat jardí, urbanitzable resi
dencial i amb incidència mínima de zones on es permet una alçada màxima de plan
ta baixa i dos pisos en benefici d ’una millor estètica pel municipi.

Per últim només em resta desitjar-vos en nom meu i per extensió de tots els mem
bres de la Corporació, unes bones festes nadalenques.
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